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Protokół posiedzenia nr 90/2023  

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Obrady rozpoczęto 25 września  2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:15 tego 

samego dnia. 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecny: 

Radny Roman Chodara 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Prezes Spółki MWIK Wiesław Prusik 

Starszy Specjalista Pracy Socjalnej i Profilaktyki Uzależnień- Małgorzata Wojtkowska  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych RM Helena Szymkiewicz, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność 

obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3.    Informacje Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kętrzynie  o funkcjonowaniu 

stacji uzdatniania wody i zabezpieczeniu mieszkańców w zakresie zaopatrzenia w wodę.  

4.   Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego. 

4.2. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym 

przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. 

4.3.  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i granicy administracyjnej miasta 

Kętrzyn. 

4.4. zmiany uchwały nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia   29 czerwca 2023 r. 

sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

4.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

4.6. zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia   

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

4.7.  zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

5.  Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu nr 88/2023 

7. Przyjęcie protokołu nr 89/2023 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 7 członków                     

w głosowaniu 6 głosów „ za”, 1 głosy „ nie brały udziału” - porządek został przyjęty.   

Ad pkt 3. Prezes Spółki MWiK Wiesław Prusik poinformował, iż jakość dostarczonej wody               

w zakresie wymagań fizykochemicznych, organoleptycznych, bakteriologicznych spełnia 

wymogi jakim powinna odpowiadać woda przeznaczona do spożycia przez ludzi określone 

rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dni 11 grudnia 2017 roku.  Bieżący nadzór nad jakością 

produkowanej i dostarczonej wody sprawuje Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny                    

w Kętrzynie oraz Państwowy Wojewódzki Inspektor Sanitarny w Olsztynie. Ponadto Spółka                            

w ramach swojej bieżącej działalności dokonuje kontroli skuteczności prowadzonego procesu 

oczyszczania wody. Wykonywane są testy próbek wody na stacjach uzdatniania wody                         

w zakresie parametrów fizykochemicznych z zastosowanie fotometru oraz testów paskowych. 

Ujęcia Wody i Stacje Uzdatniania Wody są wyposażone w przestarzały wykonany w 2016 roku 

system alarmowego monitorowania i raportowania. Włamanie lub sabotaż dotyczący obiektów 

objętych ochroną wywołuje nie tylko sygnał alarmowy, ale także wybrane naruszenia stref 

blokują pracę wybranych urządzeń w procesie technologicznym, stąd konieczne było 

połączenie systemu alarmowego z systemem sterowania i wizualizacji instalacji 

technologicznej stacji i ujęć oraz systemem monitorowania i wizualizacji pracy sieci 

wodociągowej w powiązaniu z głównymi przepompowniami ujęć wody. Zainstalowanych jest 

10 kamer na Stacji Uzdatniania Wody „ Wschód” i „ Zachód” z przesyłem on-line danych oraz 

ich archiwizacją. W dyskusji udział wzięli: radny Krystian Abramowicz, radny Tomasz 

Komorowski, radna Wioletta Czech.      

Ad pkt 4. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 

projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali                  

w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos „nie brał udziału”- opinia pozytywna. 

4.2 Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn na terenie położonym przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. W 

dyskusji udział wzięli: radny Tomasz Komorowski, radna Helena Szymkiewicz, radny Danel 

Sapiński. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do 

glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 1 głos 

„przeciw”, 1 głos „ wstrzymujący się” - opinia pozytywna. 

4.3. Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i 

granicy administracyjnej miasta Kętrzyn. W dyskusji udział wzięli: radna Helena Szymkiewicz, 

radny Krystian Abramowicz, radny Tomasz Komorowski. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 3 głosy „ wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

4.4. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia   29 czerwca 2023 r. sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym 
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projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali                

w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

4.5.Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. W dyskusji udział wzięli: radna Helena 

Szymkiewicz, Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka, radny Tomasz Komorowski. Komisja po 

zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 

7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za”- opinia pozytywna. 

4.6. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia   Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. W dyskusji udział wzięli: radny 

Tomasz Komorowski, Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka. Komisja po zapoznaniu się z 

przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 3 głosy „ wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

4.7. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Kętrzyn na rok 2023. Uwag nie wniesiono. Komisja po zapoznaniu się                                             

z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła do glosowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 3 głosy „ wstrzymujące się” - opinia pozytywna. 

Ad pkt 5. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

Mieszkanka miasta w imieniu rodziców dzieci uczęszczających na zajęcia w Kętrzyńskim 

Centrum Kultury, zwróciła się z prośbą o przeznaczenie pieniędzy na kulturę. Poinformowała, 

iż od października zajęcia mają być płatne kwotą 25 zł. za miesiąc. Prosi o dofinansowanie 

zajęć dla dzieci. Poinformowała również, iż w Szkole Podstawowej nr 4 rozmontowano zamki 

w toaletach. Prosi o interwencje w tej sprawie, gdyż rozmowy z osobami odpowiedzialnym za 

obiekt nie dają rezultatu.  

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka zaproponował, by na kolejną sesję zaprosić Dyrektora 

KCK, który mógł wyjaśnić nam o co chodzi z tymi dopłatami. Poinformował również, że 

zwróci się do dyrektora szkoły nr 4 w sprawie braku zamków w toaletach, z których korzystają 

uczniowie.    

Radna Wioletta Czech prosi, by w informacjach o odbywających się wydarzeniach w mieście 

pisać konkretne, dokładne godziny występu każdego artysty.  

Przewodnicząca odczytała pisma dotyczące: 

- prośby o informacje dla Ministerstwa Spraw Zagranicznych nt. uchwał w sprawie reparacji – 

Warmińsko- Mazurski Urząd Wojewódzki w Olsztynie. 

- dofinansowania przez Miasto Kętrzyn dokumentacji konserwatorskiej sufitu Cerkwi 

Prawosławnej pw. NNMP w Kętrzynie w kwocie 30000 zł – Proboszcz KS. prot. kpt. SG Paweł 

Siebiesiewicz. 

-Radni zapoznali się z uzupełnieniem sprawozdania Burmistrza z wykonanych uchwał oraz z 

pismem ZWGM w sprawie wystąpień zakażeń w Polsce związanych z bakteriami z rodzaju 

legionella. 

Przewodnicząca Komisji Helena Szymkiewicz poinformowała komisje, że 2 października br. o 

godzinie 15.15 odbędzie się komisja plenerowa, która odwiedzi Centrum Opiekuńczo- 

Mieszkalne oraz Dzienny Dom Seniora.  

Ad pkt 6. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 88/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 

Ad pkt 7. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 89/2023 nie zgłoszono 

poprawek i przystąpiła do głosowania - przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za” 

-  przyjęto protokół. 
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Ad pkt 8. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                          (-) Helena Szymkiewicz  


